
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л   № 3 

от  извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

проведено на 7 март 2024 г. 

 

 

Днес, 7 март 2024 г., /четвъртък/ от 9.15 ч., зала 1, ул. „Московска“ 33 се проведе 
извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и във 
Facebook страницата на СОС 

 
Заседанието беше открито в 9.15 часа и ръководено от г-н Димитър Вучев - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 
 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Откривам извънредното заседание  на Постоянната 

комисията по финанси и бюджет. 
При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват  
присъствено следните общински съветници: 

1. Димитър Вучев – председател; 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател; 

3. Бойко Димитров; 

4. Емилия Ангелова; 

5. Андрей Зографски; 

6. Благовеста Кенарова; 

7. Драгомир Иванов; 

8. Прошко Прошков; 

9. Красимир Гълъбов; 

10. Севделина Петрова; 

11. Вили Лилков; 

12. Карлос Контрера. 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват следните общински 
съветници: Иван Таков – зам. председател, Росица Николова, Ваня Тагарева, Екатерина 
Йорданова и Войслав Тодоров. 

Поради което,  извънредното заседание може да бъде проведено. 
Колеги, имаме кворум и започваме с обсъждането на дневния ред. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, дневният ред включва шест точки. 
Имате ли коментари по дневния ред? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване на дневния ред. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Андрей Зографски За 

5.  Благовеста Кенарова За 

6. Емилия Ангелова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Прошко Прошков За 

10. Красимир Гълъбов За 

11. Севделина Петрова За 

12. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Въз основа на гласуването комисия реши: 
 
Приема дневния ред на заседанието на комисията 
 
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА23-ВК66-11351/19.12.23 г. относно даване 
на съгласие да се удължи през 2024 и 2025 г. изпълнението от районни администрации на 
проектните дейности по Операция BG05SFPR003-1.001 „Топъл обяд“, Програма за храни и 
основно материално подпомагане 2021 – 2027 г., съфинансирана от Европейски социален 
фонд, с вносител: Васил Терзиев – кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно даване на съгласие да се удължи през 2024 
и 2025 г. изпълнението от районни администрации на проектните дейности по Операция 
BG05SFPR003-1.001 „Топъл обяд“, Програма за храни и основно материално подпомагане 2021 
– 2027 г., съфинансирана от Европейски социален фонд. 

Колеги, тук водеща е Комисията по здравеопазване. Вчера беше взето решение по 
време на комисията, която подкрепя проекта за решение, но прави няколко дребни изменения. 

ПК по финанси и бюджет може да се присъедини към  становището на водещата 
ПК по здравеопазване и социална политика, която подкрепя доклада с приложения проект за 
решение, като предлага в т. 1, т. 3 и т.4 да отпаднат „Надежда“, „Оборище“ и „Подуяне“. 

Колеги, имате ли коментари? 
Господин Контрера, заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Благодаря. 
Във връзка с доклада, който следва, този който обсъдихме в цялост на 

предходното заседание в една дискусия този доклад и следващия, очевидно е, че има разлики 
в параметрите. Нямам съмнения, че днес ние ще приемем доклада на кмета Терзиев, но 
наистина в обществото и в гражданите с основание се поражда въпросът възможно ли е при 
тази цена, която беше докладвана от заместник кмета, да се предоставя качествена услуга. 
Очевидно не, господин Данаилов го отбеляза на миналото заседание. 
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Така че, независимо от битието на доклада, според мен, когато говорим за тази 
програма, би следвало да изследваме възможностите тя да бъде подобрена, включително с 
осигуряване на финансиране, което да надхвърля онези 20 стотинки, които пак се 
коментираха на миналото заседание.  

Другото важно, което трябва да отбележим, ако искате като комисия и ние като 
общински съветници. Очевидно е, че нашето общинско предприятие се справя по-добре, 
както е видно и от следващия доклад, както е видно и от отзиви на граждани, които са 
следили дискусията в миналото заседание. 

Така че, в рамките може би на месец, два, да си обещаем, че ще търсим по-добро 
решение, защото наистина предоставянето на некачествена храна въпреки благородните 
подбуди не решава проблеми, а може би ги задълбочава да не кажа, че за една част от хората 
вероятно е и обидно. Това исках да направя като коментар. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Контрера, съвсем удачен коментар. 
Колеги, други коментари? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1. Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява 
към становището на водещата ПК по здравеопазване и социална политика. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Андрей Зографски За 

5.  Благовеста Кенарова За 

6. Емилия Ангелова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Прошко Прошков За 

10. Красимир Гълъбов За 

11. Севделина Петрова За 

12. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се единодушно от всички присъстващи. 
Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 
Ще помоля по тази точка господин Данаилов да води дискусията, защото съм 

съвносител. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА24-ВК66-298/11.01.2024 г. относно 
предоставяне на „Топъл обяд“ в район „Надежда“, район „Оборище и район „Подуяне“, с 
вносители: Георги Георгиев, Диян Стаматов, Екатерина Йорданова, Лорита Радева, Димитър 
Вучев   – общински съветници 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Доклад, относно предоставяне на „Топъл обяд“ в 
район „Надежда“, район „Оборище и район „Подуяне“. 
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Колеги, имате ли въпроси? 
Господин Вучев, заповядайте. 
ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Колеги, ние надълго и нашироко 

дискутирахме темата в предишното заседание, аз сега само ще акцентирам на факта, че ние 
предлагаме нов проект за  решение, в който отпадат „Оборище“ и „Подуяне“, тъй като по 
думите на заместник-кмета госпожа Бачева на миналото заседание те ще  бъдат поети от 
други районни администрации, тоест остава само район „Надежда“. Беше Ви раздаден 
новият проект за решение, може да видите детайлите. 

Другата промяна, която предлагаме е, все пак за да няма разлики във 
финансирането спрямо доклада на кмета, стойността на един топъл обяд също да бъде 3,20 
лева, както е в доклада на кмета. Тази стойност от 200 души беше индикативна, 
приблизителна. Бюджетът, който е оформен от 640 хиляди лева е именно на тази 
индикативна стойност, ако разбира се хората са по-малко стойността ще бъде и по-малка. 
По същество други изменения няма в новия проект за решение, който Ви предлагам спрямо 
това, което е първоначалният вариант. 

АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: мога ли да попитам така неформално, 
как се стигна до числото 640 000 лв., 200 човека по 365 дни е 233 000 лв.? 

 Стойността не излиза, защото ако имаме само работни дни, които по спомен са 
около 250 дни в годината, и да кажем, че за пълни две години работи програмата, 500 по 200 
човека по 3,20 лева са 320 хиляди лева, почти двойно по-малко, тоест точно двойно по-малко. 

Моля, да се предостави точна калкулация на база на какво са формулирани тези 640 
хиляди лева? 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин Контрера, заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Благодаря ви. 
Колеги, аз съм изненадан, че вносителите предлагат намаляване на стойността, 

защото всички се убедихме и в предходното заседание, че с 3,20 лева не може. Така че, в случая 
според мен е по-правилно да се придържаме към основния Ви проект за решение, където беше 
6.00  лева. 

Мисля, че толкова беше, нали 6.00 лева беше в доклада? 
Предлагам, в точка І.3 стойността на топлия обяд да бъде определена като 6.00 

лева на човек на ден, както е по основния проект и да запазим сумата по точка ІІ – 640 000 
лева, ако Ви притеснява нека да сменим „на“ с „до“ за да има спокойствие. Освен това имайте 
предвид, че кръгът на ползвателите на подобна услуга, той не може да бъде фиксиран. Тук се 
говори за около 200 души, 198 е около 200, а 290 са също е около 200, не е 300. 

Освен това ние не можем да знаем в един толкова дълъг период как биха могли да 
варират като брой ползвателите. Мисля, че условията за кандидатстване са достатъчно 
широки да се включат по-голям брой лица. 

Предлагам, да коригираме този нов проект за решение да възприемем подхода, 
между другото и при отчетите ще видим дали ползвателите одобряват едно подобно 
действие. Да свършим с това сиромахомилство, защото 3,20 лева за обяд не звучи сериозно. 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин Зографски, ще Ви предоставя думата, 
прав сте 3,20 лева и това е сумата с ДДС, иначе разделено 640 хиляди на 3,20 лева са 200 хиляди 
обяда, ако може така да се пресметне, а за колко хора са, това е друг въпрос. 

Предоставям думата на господин Зографски. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Под формата на реплика към казаното 

от господин Контрера, съгласен съм за сиромахомилството, но съм абсолютно несъгласен с 
двойния стандарт, един район да получава топъл обяд на цена двойно по-висока, предполагам 
и двойно по-качествена, това не мога да твърдя, но се предполага подобно нещо по пътя на 
логиката, а всички останали 23 района независимо кой е този един район и независимо кои са 
тези 23 останали, да бъдат толкова ощетени, а другият да бъде толкова привилегирован. 
Трябва да търсим генерално решение на проблема, защото и госпожа Бачева миналия път каза, 
това също го чувам като информация от районните кметове, че масово фирмите се 
отказват или са на ръба да се откажат, но ние това не го решаваме генерално с този ад хок 
доклад и особено отново да се върнем към 6.00 лева и наистина за мен е абсолютно 
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неприемливо да го правим по този начин за един от районите,  а за всички 23 да работят на 
двойно по-ниска цена. 

Благодаря. 
ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Ние говорим за програми, които ще се 

изпълняват по различен ред. В предходния доклад става въпрос за европейска програма, а тук 
говорим за възлагане на общинско предприятие „Социален патронаж“. Докато чакаме 
генералното решение проблемът няма да бъде решен.  

Освен това ние сме сезирани с доклад, да - създават се дисбаланси, но самия 
дисбаланс той фигурира в рамките на европейската програма, която отделя толкова 
средства и ние се съобразяваме с този дисбаланс. 

Ако разбира се Вие като общински съветник желаете да изравните 
неравенствата, можем да разгледаме в следващите ни заседания други подобни доклади така 
или иначе стана ясно, че самите изпълнители се отказват, тоест въпроса няма да бъде 
затворен на това заседание и с този доклад. Той ще настъпи като факт и ще трябва да го 
гледаме и за други райони. 

Отново ще кажа, не мисля, че е сериозно в Комисия по бюджет и финанси да 
твърдим, че цена 3,20 лева е нормална, дори и да стане 3,40 лева по предходния доклад. 

Заради това, че има някакъв параметър, който е зададен от друг орган ние не 
можем да верифицираме безумията. Всички знаем, че 6.00  лева е може би нормалната цена, и в 
същото време се убеждаваме, че трябва да гласуваме по-ниската, не е сериозно. Ако можем 
поне на „Надежда“ да помогнем – да помогнем на район „Надежда“, след това ще пристъпим и 
към другите, нямам против генерално решение, но го няма на масата. 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Да, може би самото име на квартала звучи като 
„надежда“. 

Господин Вучев, след това господин Димитров. 
БЛАГОВЕСТА КЕНАРОВА – общински съветник: Благодаря Ви, бих искала да се добави 

текст, че уикендите, съботите и неделите и националните празници не се включват, ако 
това е вярно, или ако се включват изрично да се запише, защото сумата се получава на база 
брой дни.  

ПРОШКО ПРОШКОВ – общински съветник: Госпожо Кенарова, записано е, че се 
предоставя в работни дни. 

БЛАГОВЕСТА КЕНАРОВА – общински съветник: Съгласна съм, ако това се разбира 
изцяло – да, но да го изговорим, защото не беше ясно като ги пресмятахме в началото. 

Благодаря, иначе само да кажа, че и аз също съм съгласна, че 3,20 лева трябва да 
остане. Не можем да привилегироваме един район, въпреки че всички сме съгласни, че 6.00 лева 
са минимум. Да се вземе решение за всички. 

ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Колеги, предлагам да се придържаме 
въпреки силните аргументи които даде господин Контрера, аз съм съгласен с всичко, което 
каза, да се придържаме към стойността – 3,20 лева, защото съм съгласен и с това, което 
господин Зографски и госпожа Кенарова казаха, нека наистина да не правим някакво 
разграничение между районите. Естествено когато имаме някакво решение по отношение 
на основния доклад на кмета, там стойността да бъде повдигната. Ние винаги можем да 
променим и това решение, но докато нямаме генерално решение да има един район, който да 
бъде с по-различни условия аз не смятам за удачно, признавам, защото създаваме прецедент 
по някакъв начин. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Искам да благодаря на вносителите 
наистина за новия проект на решение, който съобрази точно това, което е от дискусията. 
Наистина не виждам за какво толкова навлизаме като е ясно, че ще трябва в бъдеще да 
коригираме изцяло цялата програма. 

Благодаря. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Кога? 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Както вие казахте максимално бързо. 
ЗАМ. ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Съвсем накратко, решаването на този проблем е 

елементарно. Гледа се бюджетът в момента. С една корекция за дофинансиране на всичките 



 
 

6 
 

райони този проблем може да бъде решен навсякъде. Ако всички сме се обединили, че 3,20 лева 
е недостатъчно, а говорим за 5.00 лева без ДДС мисля, че беше или 6.00 лева иначе казано, 
знаем горе долу колко са ползвателите на тази услуга на територията на Столична община, 
ако трябва дори това Ви заявявам, ние ще го направим ще изискаме данни разбира се от 
администрацията да ни даде с промените, които ще предложим в сборния бюджет на 
Столична община.  Аз съм склонен, ние ще направим тази корекция за дофинансиране на тази 
програма. Това е много лесно за изчисление и не виждам нищо сложно в него, ако сега имате 
обструкции това да се случи само за един район с този доклад, мисля че до края на месеца, 
когато се гледа бюджетът това може да бъде решено и да не изпадаме в такива колизии и да 
продължаваме да губим време. Ето аз се наемам ние да направим това като предложение към 
сборния бюджет. 

Благодаря. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Съвсем накратко колеги, предлагам в 

точка ІІ текста – „Дава съгласие да бъдат отпуснати средства в размер до 320 000 лева, от 
бюджета на Столична община за финансиране на топъл обяд по точка 1“ 

Така напълно се вместваме в параметрите, които са описани в предходните 
точки от този доклад и предлагам да преминем към гласуване. 

ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Съгласен съм с предложената корекция. 
ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Други изказвания или коментари? Не виждам. 
Първо, ще подложа на гласуване предложението на господин Карлос Контрера, в 

точка І, точка 3 да стане 6.00 лева на човек на ден.  
В точка ІІ, да е до 640 000 лева. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „за“? 5. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? 9 
Въз основа на проведените разисквания се взе следното решение: 
1.Комисията не приема предложението на г-н Карлос Контрера – общински 

съветник. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател 
Въздържал 

се 

2. Иван Таков – зам.-председател 
Въздържал 

се 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. 
Бойко Димитров 

Въздържал 
се 

5. 
Емилия Ангелова 

Въздържал 
се 

6. 
Андрей Зографски 

Въздържал 
се 

7.  
Благовеста Кенарова 

Въздържал 
се 

8. 
Росица Николова 

Въздържал 
се 

9. 
Драгомир Иванов 

Въздържал 
се 

10. Прошко Прошков 
Въздържал 

се 

11. Красимир Гълъбов За 

12. Севделина Петрова За 

13. Вили Лилков За 
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134. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 5 

                                Против - 

                               Въздържали се 9 

 
ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ : Подлагам на гласуване новия проект за решение с 

направеното изменение  в точка ІІ. „до 320 000 лева“, предложена от господин Зографски и 
подкрепено от вносителите 

Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? 4.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения от вносителите нов проект за решение, 
като в него предлага да се отрази следното изменение: 

В т. II. вместо „….в размер на 640 000 лв.…“ да се запише текста: „ в размер до 320 000 
лв.“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Прошко Прошков За 

11. Красимир Гълъбов 
Въздържал 

се 

12. Севделина Петрова 
Въздържал 

се 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 
Приема се предложението. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА24-ВК66-65/04.01.24 г. относно отпускане 
на безвъзмездна финансова помощ за възстановяване на щетите от пожара на покрив, 
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възникнал на 28.12.2023г., гр. Нови Искър  , вк. Курило , бл. 5 на територията на Столична 
община, придружен си писмо вх. № СОА24-ВК08-191/04.01.24 г. от г-н Владислав Владимиров – 
кмет на район Нови Искър,  с вносители: Антон Хекимян, Анна Стойкова, Лорита Радева, 
Димитър Вучев – общински съветници 

ЗАМ.ПРЕДС.ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Доклад, относно отпускане на безвъзмездна 
финансова помощ за възстановяване на щетите от пожара на покрив, възникнал на 
28.12.2023г., гр. Нови Искър  , в кв. Курило , бл. 5 на територията на Столична община 

Изпратено е писмо № СОА24-ВК66-65/1/05.03.24 г. до Н. Лютов – зам. кмет на СО, 
за изготвяне на нов проект за решение, който да е съгласуван с Направление „Финанси и 
здравеопазване“ 

Господин Хекимян, заповядайте да представите проекта на решение. 
АНТОН ХЕКИМЯН - общински съветник: Благодаря, господин председателстващ, 

здравейте колеги. 
Ще отложим тази точка, знаете че на предишното редовно заседание на 

Комисията по финанси и бюджет стигнахме до общото мнение, да бъде изготвен доклада и 
да бъде допълнена точката от дирекцията на господин Лютов, така щото парите, които 
ние ще отпуснем на районната администрация, след това да могат да бъдат възстановени 
от Междуведомствената комисия. 

И тъй като господин Лютов е в чужбина, и не само заради това, искахме да 
изчистим максимално и юридически издържано текста, за да може парите на общината да 
бъдат максимално защитени, така че и районният кмет да може да контролира и да отпуска 
спрямо извършените дейности по възстановяването на щетите след пожара, включително 
не само порива, ел. инсталацията и домовете на хората и да изготви доклад в рамките на 
закона и това наистина да бъде в неговите правомощия, ще отложим този доклад за 
следващия път – 28 март 2024 година. 

Благодаря Ви. 
ЗАМ. ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Благодаря Ви, предлагам да няма повече дискусии 

предвид факта на оттегляне на вносителя. 
Въз основа на гореизложеното се взе следното решение: 

1.Постоянната комисия по финанси и бюджет като водеща отлага разглеждането на 
доклад № СОА24-ВК66-65/04.01.24 г. от Антон Хекимян, Анна Стойкова, Лорита Радева, 
Димитър Вучев – общински съветници,  по молба на вносителите. 

Отлагаме точка 3. 
Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 
По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА24-ВК66-1624/22.02.2024 г. относно 

отпускане на финансови средства за осигуряването на участие на баскетболния отбор на 
35 СЕУ „Добри Войников" в Световните ученически игри (ISF World Schools Championships), 
придружен с писмо вх. № СОА24-ВК66-1624/1/01.03.24 г., с вносители: Татяна Георгиева, Георги 
Георгиев, Диян Стаматов, Мирослав Боршош, Екатерина Йорданова 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Доклад, относно отпускане на финансови 
средства за осигуряването на участие на баскетболния отбор на 35 СЕУ „Добри Войников" в 
Световните ученически игри (ISF World Schools Championships), придружен с писмо вх. № 
СОА24-ВК66-1624/1/01.03.24 г. 

Господин Боршош, заповядайте да представите доклада и проекта за решение. 
МИРОСЛАВ БОРШОШ – общински съветник: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 
Уважаеми колеги, членове на комисията, имам и задължението и огромното 

удоволствие да представя този доклад на Вашето внимание за подкрепа, тъй като става 
въпрос за изключително постижение от страна на ученици в гр. София, това е 
баскетболният отбор на момичетата от 35-то училище. Те не само, че са най-добрите в 
София, те победиха и в България, поради което получиха правото да участват в Световните 
ученически игри. 
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За съжаление средствата, които са необходими, за да замине отборът са големи 
и независимо от държавното финансиране, от огромната работа, която е свършило 
настоятелството и ръководството на училището, все още сумата е недостатъчна 
затова предлагам на Вашето внимание да отделим 30 000 лева - необходими за пътуването 
на нашите момичета, за да представляват България. Това е освен една сбъдната мечта за 
тях, и много ясен израз на града ни и на нашата воля да подкрепяме спорта сред учащите се, 
нещо от което имаме огромна нужда и за съжаление все по-рядко и рядко го виждаме, защото 
тези момичета са пример. 

Живеем в света на инфлуенсърите, на обърканите в някаква степен млади хора, 
но тези млади момичета доказаха своята сила и без да Ви бавя повече моля за подкрепа да 
финансираме тяхното пътуване. 

Благодаря Ви. 
ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Колеги, има ли изказвания? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.  Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Иван Таков – зам.-председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Прошко Прошков За 

10. Красимир Гълъбов За 

11. Севделина Петрова За 

12. Вили Лилков За 

13. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: не присъства в залата г-н Димитър Вучев – председател на 

комисията 
Единодушно се подкрепя точката. 
Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх. № СОА24-ВК66-1915/05.03.24 г. относно 
изменение на Решение № 544, прието на заседание на Столичния общински съвет по 
Протокол № 79 от 29.06.2023 г., т. 23 от дневния ред, за предоставяне на временен безлихвен 
заем от бюджета на Столична община за разплащане на направени разходи по проект 
„Прилагане на иновативни природосъобразни решения в градовете“ (URBiNAT), финансиран по 
Програма „Хоризонт 2020“ на Европейския съюз, с вносител: Арх. Здравко Здравков – гл. 
архитект на СО 
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ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Доклад, относно изменение на Решение № 544, 
прието на заседание на Столичния общински съвет по Протокол № 79 от 29.06.2023 г., т. 23 
от дневния ред, за предоставяне на временен безлихвен заем от бюджета на Столична 
община за разплащане на направени разходи по проект „Прилагане на иновативни 
природосъобразни решения в градовете“ (URBiNAT), финансиран по Програма „Хоризонт 2020“ 
на Европейския съюз 

ПК по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти 
подкрепят доклада с приложения проект за решение 

Заповядайте, господин Здравков. 
АРХ. НИКОЛАЙ КАМЕНОВ - директор на Дирекция "ГРАДСКО И ПРОСТРАНСТВЕНО 

ПЛАНИРАНЕ И НЕДВИЖИМО КУЛТУРНО НАСЛЕДСТВО": Благодаря, господин председателстващ. 
Става дума за един европейски проект, в който София е водещ партньор заедно с още два 
града и тъй като срока на проекта беше удължен до 31 март 2024 година, се налага изменение 
на решението на Общинския съвет взето миналата година, като цялата сума, която е за 
безлихвения заем от почти 1 милион лева трябва да се прехвърли в бюджета за тази година. 
Към момента все още не са изразходвани средства от бюджета на Столична община. Всички 
разходи са платени с авансите получени от Европейската програма. Цялата сума е гранд, 
така че всички средства ще бъдат възстановени до края на тази година. 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин Лилков, заповядайте. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Само с няколко думи бихте ли описали 

действията по този проект, изпълнените цели? 
АРХ. НИКОЛАЙ КАМЕНОВ - директор на Дирекция "ГРАДСКО И ПРОСТРАНСТВЕНО 

ПЛАНИРАНЕ И НЕДВИЖИМО КУЛТУРНО НАСЛЕДСТВО":  това е един „зелен коридор“, който 
започва от парк „Надежда“ и стига до „Северния парк“ включва освен този коридор, включва 
няколко обекта – реконструкция на пешеходния мост, който свързва парк „Надежда“, след 
това в терена, който е до пощата в район „Надежда“ има изграден амфитеатър с 
пространство за социални контакти. В двора на 15-то училище е изградена училищна 
оранжерия по един много добър проект на колегите от Барселона. До нея има фитнес 
площадка. Направен е еко паркинг в един от районите, в който имаше голямо струпвана не 
нерегламентирано паркиране, две спортни площадки, две детски площадки и още едно място 
за социални контакти. Целият коридор завършва на входа на „Северния парк“. 

Вчера постъпи един коментар в проекта на решение да добавим, че разходите са 
за 2024 година в проекта на решение.  

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Добре с направеното уточнение в проекта за 
решение, че разходите са за 2024 година подлагам на гласуване.  

Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада  се взе следното решение: 

            Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното 
становище на ПК по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и 
проекти, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение, като 
предлага следното изменение: 

В изменената т. 1 от проекта за решение, след текста: „….от бюджета на Столична 
община“ да се добави: „за 2024 г.“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 
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5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Прошко Прошков За 

11. Красимир Гълъбов За 

12. Севделина Петрова За 

13. Вили Лилков За 

14. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 
 
По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СКК24-КИ18-10/5/01.03.24 г. относно 

кандидатстване с проектно предложение „Творческа дебютна сцена „Хиподрума“ в Общински 
културен институт Дом на културата „Красно село“ за безвъзмездна финансова помощ по 
Проект „Красива България“ (ПКБ) на Министерство на труда и социалната политика (МТСП), 
мярка М01 „Подобряване на обществената среда в населените места”, допълнен с доклад вх. 
№  СОА24-ВК66-534/7/05.03.24 г. с приложен нов проект за решение,  с вносители: Яна Генова 
– зам. кмет на СО и Никола Барбутов – зам. кмет на СО 

ЗАМ. ПРЕДС.ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Доклад, относно кандидатстване с проектно 
предложение „Творческа дебютна сцена „Хиподрума“ в Общински културен институт Дом на 
културата „Красно село“ за безвъзмездна финансова помощ по Проект „Красива България“ 
(ПКБ) на Министерство на труда и социалната политика (МТСП), мярка М01 „Подобряване на 
обществената среда в населените места”, допълнен с доклад вх. №  СОА24-ВК66-
534/7/05.03.24 г. с приложен нов проект за решение 

Комисията следва да подкрепи доклада с приложения нов проект за решение, с вх. 
№ СОА24-ВК66-534/7/05.03.24 г 

Госпожо Генова, заповядайте да представите доклада и решението. 
ЯНА ГЕНОВА – зам. кмет на СО: Благодаря Ви. 
Уважаеми общински съветници, имам удоволствието да Ви представя доклад за 

кандидатура на Общински културен институт „Красно село“ за ремонтни дейности и 
създаване на сцена за дебюти на територията на ОКИ „Красно село“. 

Предложението е Общинският съвет да даде разрешение Столична община от 
името на ОКИ „Красно село“ да кандидатства по проект „Красива България“ за сумата от 
100 000 лева. 

Има проектна готовност доста напреднала, това е един добър пример струва ми 
се от една страна за активност на общинските културни институти и обръщането им към 
младите таланти в квартала и не само и от друга страна, за активност на един Общински 
културен институт по отношение набиране на средства извън бюджета на Столична 
община. 

ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Това беше подкрепено, просто да представите 
промяната в проекта на решение, ако може. 

ЯНА ГЕНОВА – зам.-кмет на СО: Промяната е, че КСС-то първоначално беше за 
80 000 лева, а сега е за 100 000 лева. 
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ЗАМ.ПРЕДС. ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Колеги, имате ли коментари и изказвания? Не 
виждам. 

Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1. Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Иван Таков – зам.-председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5. Андрей Зографски За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Прошко Прошков За 

10. Красимир Гълъбов За 

11. Севделина Петрова За 

12. Вили Лилков За 

13. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: не присъства в залата г-н Димитър Вучев – председател на 

комисията 
Приема се единодушно от присъстващите. 
Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 
Благодаря ви за участието.  
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. 

Протоколът е изготвен на  08.03.2024 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 
/Главен експерт/ 

/П/ 

 

Председател на 

 постоянната  комисия по 
ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

         ДИМИТЪР ВУЧЕВ 

                      /П/ 

        
         08.03.2024 г. 
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Зам. председател на 

Постоянната  комисия по 
ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

         ИВАН ТАКОВ 

              /П/ 

            08.03.2024 г. 

                         
 
 
 

Зам. председател на  

постоянната  комисия по 
ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

     ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ 

                     /П/ 

 

                            08.03.2024 г. 


